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Styrelsemöte via Teams  

Tid:  18.30 – 20.30 
 
 

§ 88 Mötets öppnande 
 Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 89 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och fem övriga frågor anmäldes: 

- Hjärtstartaren samt HLR-utbildning 
- Kurs i 1:a hjälpen i skogen för hund 
- Teamskalendern och inskrivning av datum för t.ex. möten  
- SSRK-prov och SKK-start 
- Framtiden och digitala protokoll 

 Därefter godkändes dagordningen. 
 
§ 90 Val av Justerare 
 Jaktansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.  
 
§ 91 Föregående protokoll från 14 september 2023 

Föregående protokoll gicks igenom. Konstaterades att en träff via teams med våra 
nya styrelseledamöter kommer att genomföras. Karin bjuder in till diskussion under 
vecka 45. Styrelsen diskuterade frågan om klubbkläderna och Ewa-Lisa jobbar 
vidare med frågan och återkommer med färdiga förslag, till arbetsdagen. Sedan 
siktar styrelsen på att vi kan ha en utlämning av beställda klubbkläder på vårt 
årsmöte i mars.  
 

§ 92 Rapporter                           Bilaga § 92 
De skriftliga rapporterna gicks igenom. Utöver det meddelade utbildningsansvarig 
att hon har bokat Lisselhaga ridhus, fem tillfällen, för vinterns inomhusträningar. 
Första gången blir 11 november och upplägget blir som tidigare år. Hon berättade 
också att vi kommer att få en ny kontaktperson hos Studiefrämjandet, vem är dock 
inte klart än.  
Utställningsansvarig berättade att hon kommer att bjuda in till en 
utställningsträning den 30 oktober. Hon informerade också om det inte är klart än 
hur det blir med leveranserna av sponsormateriel från Royal Canin, men hon 
fortsätter ligga på dem. Och hon konstaterade att det finns behov av ytterligare 
några funktionärer till utställningen i början av november. 
 

§ 93 Funktionärstack 
 Sekreteraren konstaterade att det varit ett klent intresse från våra funktionärer att 

anmäla sig till den middag som vi inbjudit till nu i november. Tanken väcktes om det 
kanske inte är bästa sättet att tacka alla våra funktionärer på. Kanske finns andra 
(bättre) sätt. Ett förslag som kom fram var att styrelsen i budget för nästkommande 
år skulle kunna avsätta en viss summa/funktionär, som de olika verksamheterna 
sedan kan utnyttja för en ”tack-aktivitet” som de finner lämpliga.  
Styrelsen uppmanade varje verksamhet att fundera på hur de bäst skulle kunna 
tacka sina funktionärer och återkomma till styrelsen till nästa möte.  
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§ 94 Verksamhetsberättelse för 2023  
 Sekreteraren informerar om att det börjar bli dags att ställa samman 

verksamhetsberättelse för 2023. Till decembermötet bör ett första utkast till 
råmanus till dokument finnas klart. Bokslut och en del andra uppgifter kommer inte 
att vara klar då, men vilka aktiviteter vi haft och en del andra uppgifter finns ju att 
skriva om. Hon ber också att alla tänker på att ta fram bilder från sina aktiviteter.  
En Verksamhetsplan med en budget kommer styrelsen att jobba med efter nyår.  

 
§ 95 Årsmötesförberedelser.  
 Styrelsen har lagt fast att SSRK Dalarna håller sitt årsmöte den 24 mars och att vi 

frågar Brukshundsklubben om vi som vanligt kan hyra deras lokal. Årsmötet är 
annonserat i kommande nr av Apportören, liksom sektionernas årsmöten. Förtäring 
och mötesordförande ber sekreteraren att få återkomma med.  

 
§ 96 Valberedningen 
 Ännu så länge har inte valberedningen kontaktats. Avdelningssekreteraren har 

varslat om att hon inte önskar bli omvald och hon tar själv kontakt med 
valberedningen för att berätta detta. Då kollar hon också vilka tidsplaner som gäller 
för dem. Utifrån den tidplanen läggs ett deltagande i styrelsemöte in.  

 
§ 97 Arbetsdag tillsammans med sektionerna 
 Det är dags att planera för en gemensam arbetsdag med sektionerna. Sekreteraren 

fick i uppdrag av mötet att diskutera lämplig dag med ordföranden och återkomma 
till styrelsen med förslag på dag.  

 
§ 98 Sponsringsbehov för 2024 
 Det är dags att skicka in våra äskanden om sponsring. Utställningsansvarig, som 

tidigare varit den som ansvarat för detta, lät meddela (igen) att hon önskar bli 
avlastad denna syssla. Frågan diskuterades och mötet fann vi får ta upp detta vid 
kommande konstitution och att kanske valberedningen kan hitta en intresserad 
person, som kan adjungeras till denna post.  

 Styrelsen uppdrog åt varje verksamhet att sätta samman en lista över vilka 
aktiviteter under 2024, som de önskar ha sponsrade.  
Dessa listor skickas till Utställningsansvarig nu i mitten av november, så att hon kan 
skicka dem vidare till resp. sponsor.  

 
§ 99 Skrivelser 
 De skrivelser som har kommit in är de som kommit med veckoposten från Hs och 

har skickats ut. (se bilaga Rapporter). Vidare har en skrivelse inkommit som 
uppmanat alla avdelningar och rasklubbar att skicka in en lista över aktiviteter 
under hundförbudstiden. Denna lista har upprättats för Dalarnas del och är 
inskickad. Det har också kommit en uppmaning om namnförslag till två kommittéer 
inom Hs. Denna skrivelse har vi inte svarat ngt på. En inbjudan från SKK gällande 
Digitala föreläsningar har också inkommit och den har hittills inte föranlett någon 
aktivitet hos oss.  
 

§ 100 Hemsida och Sociala medel 
 Styrelsen diskutarede nyttan av att fler personer med ansvar för olika verksamheter 

inom SSRK Dalarna får möjlighet att lägga ut material från sina verksamheter på 
SSRK Dalarnas olika sociala medier. Mötet ser positivt på detta och man fann att ett 
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policydokument för detta bör tas fram. Styrelsen ber att få återkomma i detta 
ärende på ett kommande möte.  

 
§ 101 Apportören 
 Manusstopp för kommande nr av Apportören är 15 januari.  
 
§ 102 Övriga frågor 

-Styrelsen tog upp frågan om vikten av att se till att vår Hjärtstartare alltid finns 
med på våra olika arrangemang. Frågan aktualiserades med anledning av det 
dödsfall som inträffade nu i höst, på ett prov på annan plats i Sverige. Mötet kom 
fram till att en planering för hur och när Defibrillatorn används är jätteviktig och 
att, om vi har flera av aktiviteter som kolliderar, så bör prio 1 för hjärtstartaren 
ligga på det arrangemang som befinner sig mest isolerat. Styrelsen ser också att vi 
bör kolla om det går att hyra en defibrillator någonstans. Frågan väcktes om att 
SSRK Dalarna bör se till att en utbildning inom HLR (hjärt/lungräddning) kommer 
att erbjudas. Vi har en ledamot i styrelsen som är HLR-utbildare och hon lovade 
kolla tider m.m. för när hon skulle kunna hålla i en sådan utbildning. Vilka som kan 
få ta del av denna utbildning fastställdes inte, utan styrelsen ber att få återkomma, 
men främst bör utbildningen riktas till våra olika funktionärer inom avdelningen. 
Styrelsen ber att få återkomma i ärendet. 
- Utbildningsansvarig meddelade att hon har några förslag på en utbildning i bl.a. 
”Första hjälpen i skogen” för våra hundar. Hon hade två personer som hon kunde 
tänka sig att engagera. Den ena utbildningen var i form av en föreläsning kring 
fysträning av våra hundar. Det måste var minst 15 anmälda för att de ska hålla 
föreläsningen. Den andra var en kurs är en praktisk dagskurs där 8 stycken kunde 
gå en utbildning i 1:a hjälpen för hund. Vi har också en veterinär som ingår i vår 
styrelse och även hon har ett upplägg för en enklare utbildning. Styrelsen 
diskuterade frågan och kom fram till att vi i ett första steg bjuder in till en 
föreläsning. Vad gäller övriga uppslag till utbildning ber utbildningsansvarig att få 
återkomma till styrelsen.  
- Jaktansvarig kom med ett förslag om att de datum som fastställs för möten och 
annat bör läggas ut i vår Teamkalender, så snart som möjlig efter att de lagts fast. 
Det är en nödvändighet för allas planering av sin tid. Sekreteraren lovade att se till 
att detta blir gjort. Vidare konstaterades att ett schema över styrelsens möten bör 
läggas fast i början av året för att underlätta planeringen för ledamöterna. 
Styrelsen uppdrog åt sekreteraren att till nästa möte presentera ett sådant 
schema. 
- SSRK Prov avslutas i november och frågan kom upp om vi i SSRK Dalarna behöver 
kolla upp att det inte föreligger något ouppklarat kring SSRK Prov, t.ex. 
ekonomifrågor. Avdelningskassören lovade kolla upp detta. I och med att SSRK 
Prov avslutas och det blir SKK Start som gäller, behöver vi få till en utbildning kring 
SKK Start för främst våra nuvarande och våra blivande kommissarier. 
Konstaterades att alla inom avdelningen är välkomna att delta i utbildningen. 
Jaktansvarig ber att få återkomma i frågan. 
- HS har bestämt att i framtiden kommer alla protokoll på våra prov att skrivas 
digitalt. Frågan om vem som ska stå för inköp och servis av dessa 
plattor/telefonprogram är inte fastställt än. Mötet väckte frågan om inte 
materialet skulle kunna vara domarnas egendom och att dessa får ansvaret för att 
de är uppdaterade och att de fungerar som de ska inför varje provtillfälle. 
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Jaktansvarig lovade ta frågan vidare till Hs.  
 

§ 103 Nästa möte 
 Nästa möte blir ett fysiskt möte och förslag väcktes om att även ha en liten 

julavslutning i samband med mötet. Sekreteraren och ordförande diskuterar frågan 
om datum och återkommer om dag via vår styrelsesida på facebook.  

 
§ 104 Mötets avslutande 

Mötesordföranden tackade ledamöterna och förklarade mötet avslutat.  


